
 
 

 
ПРЕДСЈЕДНИШТВО УОС ОСРС 
Дана, 06.03.2022. године 
Број:  176/22 
 

 
ИЗВОД ИЗ ЗАПИСНИКА 

са 15. сједнице Предсједништва УОС ОСРС 
 
 Сједница је одржана дана 06.03.2022. године ( недеља ) са почетком у 15:00 часова у 
просторијама општинске Борачке организације у Гацку . 
Присутни: Никола Козић, Драган Гутаљ, Ранко Грујић, Миле Нинић, Дијана Видовић – чланови 
Предсједништва, Слободан Антуновић – предсједник СО Гацко, Горица Дувњак – секретар УОС 
ОСРС. 
Одсутни Јелена Вуковић-Зубац члан НО УОС ОСРС – оправдано ( преклапање термина сједнице и 
утакмице ). 

 
На сједници је разматран сљедећи: 

 
Д Н Е В Н И   Р Е Д 

 
1. Усвајање извода из записника са 2. сједнице Предсједништва УОС ОСРС 
2. Информација о активностима УОС ОСРС између 2. и 3. сједнице Предсједништва УОС ОСРС 
3. Извјештај о финансијској ситуацији у УОС ОСРС 
4. Извјештаји са одржаних судијских клиника 
5. Иступање из чланства УОС ОСРС – Драженка Бабић, Ружица Чулић, Павле Достанић, Дијана 

Ћоровић 
6. Молба за мировање стажа – Александар Павловић и Лана Врачевић 
7. Разрјешење предсједника судијског одбора Приједор 
8. Именовање предсједника судијског одбора Приједор 
9. Извјештаји са полагања испита за звање ''одбојкашки судија'' ( Требиње, Гацко,  Мркоњић 

Град) и доношење одлуке о проглашењу судија у звање „одбојкашки судија“ 
10.  Организовање испита за виша судијска звања (одређивање термина, мјеста одржавања и 

састава комисија) 
11.  Анализа бројности чланства по судијским одборима у УОС ОСРС 
12. Измјена документа Упутство о раду регионалних судијских одбора 
13.  Разно 

 
ТОК СЈЕДНИЦЕ: 

 
Предсједник УОС ОСРС Н.Козић је у име Предсједништва и у своје лично име  поздравио 

присутне, захвалио се члановима Предсједништва на одазиву и предсједнику СО Гацко на 
обезбјеђеним условима за одржавање сједнице.  
 С.Антуновић је као формални домаћин сједнице, такође поздравио све присутне. 
   

Једногласно усвојен дневни ред. 
 



 
 

Ад.1.  Уводне напомене поднио Н.Козић. 
Једногласно без расправе усвојен Извод из записника са 2. сједнице Предсједништва УОС 

ОСРС. 
 

Ад.2. Уводне напомене поднијела Г.Дувњак. У периоду од 2. сједнице Предсједништва УОС 
ОСРС која се одржала 02.12.2022. године до одржавања нове сједнице Предсједништва: 

 
 Реализовани закључци и одлуке са 2. сједнице Предсједништва УОС ОСРС 
- обрађени и дистрибуирани сви закључци и све одлуке са 2. сједнице Предјседништва 

 
 Извод из записника са 2.  сједнице Предсједништва сачињен и постављен на сајт у 

предвиђеном року 
 

 Редовне активности УОС ОСРС: 
- Благовремено ажурирана евиденција дуговања и чланарина; 
- Запримљено или упућено око 220 разних дописа, докумената, одлука и информација у 

оквиру УОС ОСРС и према другим субјектима ОС РС 
-  изрицање санкција службеним лицима у складу са Правилником о административним 

обавезама и материјалној и дисциплинској одговорности  чланова УОС ОСРС - 
Упућено 8 мандатних казни, 3 новчане казне  и 2 опоменe службеним лицима  

 
 Најзначајније активности УОС ОСРС: 
- Припемање материјала за 3. сједницу Предсјеништва УОС ОСРС 
- Организовање три испита за полагање за звање одбојкашки судија 
- Организовање судијских клиника у Фочи, Брчком и Бања Луци 
- активности у вези евидентирања уплата чланарина и састављања спискова „Ц“ листе 
- Сачињавање Извјештаја о раду УОС ОСРС за период март 2021. - фебруар 2022.године 
- Прикупљање и ажурирање слика за више листе на сајту УОС ОСРС  
- Започете активности око полагања испита за виша судијска звања 

 
Информација усвојена једногласно, без расправе. 
 
Ад.3. Уводне напомене поднијела Г.Дувњак.  

 Финансијска ситуација у УОС ОСРС је знатно повољнија него у истом периоду предходне 
године.  
 Што се тиче трошкова, у наведеном периоду плаћен је и први квартал годишње чланарине 
ОСРС-у у износу од 500,00 КМ и заједнички трошкови који се сваког мјесеца плаћају. 
 Од прихода треба нагласити да је у мјесецу јануару сваке године увећан приход у односу на 
остале мјесеце због уплате годишње чланарине. 

Дуговања по листама и даље више представљају немар него избјегавање обавеза, и највише 
нерјешених појединачних дуговања има на „Б“ листи. 
 

Једногласно је усвојена Информација о финансијској ситуацији у УОС ОСРС. 
 

Ад.4. Уводне напомене поднио Н. Козић.  
Према закључку са 2. сједнице Предсједништва УОС ОСРС организоване су судијске клинике 

уочи почетка другог дијела сезоне 2021/2022 на три мјеста и то у Фочи, Брчком и Бања Луци. 
Искуство са одржаних судијских клиника је веома позитивно, теме су биле веома добро 
припремљене и обрађене, гдје су у дискусијама узеле учешће и млађе колеге а не само старије као 
што је обично пракса на годишњим семинарима. Поред овога, у извјештајима са судијских клиника, 
припремљена су одређена питања и недоумице око тумачења правила која ће бити прослијеђена 
Комисији за контролу и унапређење суђења да припреме тумачења до одржавања семинара. Заузет је 



 
 

став, да би одржавање судијских клиника уочи почетка другог дијела сезоне требало да се настави и 
да се организује сваке године.  

 
Ад.5. Уводне напомене поднио Н. Козић. 

На полусезони су колеге, Драженка Бабић ( А листа ) , Ружица Чулић ( Б листа ), Павле Достанић ( Б 
листа ),  и  Дијана Ћоровић ( Б листа ),  писменим путем обавијестили Предсједништво УОС ОСРС 
да због приватних обавеза нису у могућности да се наставе бавити позивом одбојкашког судије. 
Самим тим нису више у могућности бити чланови Удружења, те да из истог иступају. 

Обавијест је без додатне расправе једногласно прихваћена. 
 

Ад.6. Уводне напомене поднио је Н. Козић. 
Колегница Лана Врачевић из Прњавора, која се налази на „Б“листи судија, се Предсједништву УОС 
ОСРС обратила са захтјевом за мировање стажа због трудноће. Колегиница је овај захтјев 
поткријепила потребном документацијом, односно медицинским налазима. Колега Александар 
Павловић, који се такође налази на „Б“листи судија, због рада у смјенама и немогућности 
усклађивња истих са терминима утакмица је тражио мировање стажа до краја сезоне 2021/2022. 

Захтјеви су једногласно без даље расправе усвојени. 
 

Ад.7 и 8 . Уводне напомене поднио је Н. Козић. 
Предсједник судијског одбора Приједор, Ружица Чулић се обратила Предсједништву УОС 

ОСРС са захтјевом о разрјешењу са мјеста предсједника судијског одбора због пресељења у 
иностранство. се разрјешава дужности предсједника судијског одбора због одласка у иностранство. 
Предсједништво се овим путем захваљује Ружици на досадашњем раду и жели јој све најбоље у 
будућности. 
 Једногласно је донешена Одлука о разрјешењу Ружице Чулић са мјеста предсједника СО Приједор. 
 
У консултацијама са предсједником Приједорског регионалног судијског одбора Борисавом 
Цвишићем, предложена је Ивана Половина за новог предсједника судијског одбора Приједор.  

 
Једногласно је донешена Одлука да се за предсједника судијског одбора Приједор, именује Ивана 
Половина, „републички судија“ из Приједора. 
 

Ад.9  Уводне напомене поднио Н.Козић. 
У периоду између 2. и 3.сједнице Предсједништва УОС ОСРС организовано је три испита за 

полагање за звање „одбојкашки судија“. 
У Херцеговачком регионалном судијском одбору организована су два полагања 15.12.2021. 

године и то у Гацку и Требињу. Теоретском дијелу полагања приступило је укупно 32 кандидата,  из 
Билеће ( 6 кандидата ), из Љубиња ( 5 кандидата ), из Требиња  ( 3 кандидата ), из  Гацка ( 12 
кандидата ) и  из Фоче ( 6 кандидата ).  

По Одлуци Предсједништва УОС ОСРС у Шипову је организован испит за звање ''одбојкашки 
судија''. Испит је одржан 18. децембра 2021. године.  Испиту је приступило 9 кандидата  из Шипова 
(6) и Мркоњић Града (3). 

Сви кандидати на сва три поменута полагања су успјешно положили испит. 
 
Прихватају се извјештаји Комисија са полагања за звање „одбојкашки судија“ и једногласно 

се проглашавају  у звање „одбојкашки судија“ 41 кандидат који су били на поменутим полагањима. 
 
       Ад.10. Уводне напомене поднио Н. Козић .  

Након паузе од двије године поново се одигравају МОИ РС те ће се на регионалним и 
републичким такмичењима средњих школа  те ће се у склопу истих организовати полагање испита за 
виша судијска звања. У дискусији учествовали Н.Козић, М.Нинић, Д.Видовћ, Г.Дувњак, Д.Гутаљ и 
Р.Грујић.  



 
 

 Испити за звање „републички судија“ и ''савезни судија'' састојаће се, као и до сада, од 
практичног и теоријског дијела. 
 
Расоред кандидата и комисија за полагање испита за виша судијака звања: 
 
Прва група: 18.03.2022. ( петак ) Фоча (регионално такмичење МОИ за средње школе) 
 
Кандидати:  

1493 ДАНИЛОВИЋ АНЂЕЛА Ж 2003 2018   О Требиње 

 1496 ИГЊАТИЋ СЛАВИЦА Ж 2004 2018   О Требиње 

 1660 ВУКОЈЕ ГОРИЦА Ж 2003 2020   О Билећа 

 1650 ЈОКАНОВИЋ УНА Ж 2003 2020   О Билећа 

 1440 КАСТРАТОВИЋ АНДРЕА Ж   2018   О Фоча 

 
  

ГОВЕДАРИЦА 
АЛЕКСАНДАР 

М       О Гацко Играч 
1503 КУРЕШ ГЛОРИЈА Ж 2003 2018  О Билећа  
1366 ПЉЕВАЉЧИЋ ЈОВАНА Ж 2003 2017   О Фоча 

  
Комисија: 

1.     Слободан Антуновић, предсједник 
2.     Горица Дувњак, 
3.     Небојша Павловић. 
 

Замјенски члан: Дејан Кебара. 
 
Друга група: 22.03.2022. ( уторак ) Рудо (регионално такмичење МОИ за средње школе) 
 
Кандидати:  

1517 ЈУГОВИЋ АНЂЕЛА Ж   2019   О Пале 

1265 КЛАЧАР ИВАН М 1999 2016   О Пале 

1519 КУСМУК ТИЈАНА Ж   2019   О Пале 

1521 КОШАРАЦ ЛАЗАР М   2019   О Пале 

1571 ВЕСЕЛИНОВИЋ ТИЈАНА Ж 2003 2019   О Пале 

1551 МЕДАН АНА Ж 2004 2019   О Љубиње  

 
Комисија: 

1.     Никола Козић, предсједник 
2.     Драган Гутаљ, 
3.     Мирослав Чолић. 
 

Замјенски члан: Срђан Баралић. 
 
Трећа група: 29.03.2022. ( уторак ) Котор Варош (регионално такмичење МОИ за средње 
школе) 
 
Кандидати:  

1675 ПОПОВИЋ МИЛИЦА Ж 2004 2020   О Бања Лука 

1677 РАКИЋ ИВАНА Ж 2001 2020   О Бања Лука 

1685 ЧОЛИЋ ЈОВАН М 2001 2020   О Бања Лука 

1671 БРКИЋ МАЈА Ж 2003 2020   О Бања Лука 

 



 
 

Комисија: 
1.     Жељко Вукајловић, предсједник 
2.     Славиша Кузмановић, 
3.     Миле Нинић. 

 
Замјенски члан: Јелена Ристивојевић Кузмановић. 

 
Четврта група: 04.04.2022. ( понедељак ) Бијељина  (регионално такмичење МОИ за средње 
школе) 
 
Кандидати:  

1034 БОРОЈЕВИЋ ВАЊА Ж 1998 2013   О Брчко 

1556 ИВКОВИЋ ДАНИЈЕЛА Ж 2004 2019   О 
Обудовац и 
Пелагићево 

1557 МАРКОВИЋ БРАНКИЦА Ж 2003 2019   О Модрича 

1558 ВУЈКОВИЋ КАТАРИНА Ж 2004 2019   О Модрича 

1560 ВУЈКОВИЋ НИКОЛИНА Ж 2004 2019   О Модрича 

1536 ТУТЊЕВИЋ ЈОВАНА Ж 2004 2019   О Дервента 

 
Комисија: 

1.     Дијана Видовић, предсједник 
2.     Ранко Грујић, 
3.     Дејан Јовановић. 

 
Замјенски члан: Срђан Цвијановић. 
 
Пета група: 07/08.05.2022. (субота/недеља) Добој  (републичко такмичење МОИ за средње 
школе) 
 
Кандидати:  

1531 ТОДОРОВИЋ АНИТА Ж 2004 2019   О Добој 

1352 КУРАВИЦА ЈОВАН М 2003 2017   О Добој 

1532 КУЂЕЉИЋ ЛИДИЈА Ж 2004 2019   О Добој 

986 БЛАГОЈЕВИЋ НЕВЕНА Ж 1995 2012 2015  Р Пале 

1221 
ПАВЛОВИЋ 
АЛЕКСАНДАР 

М 2000 2015 2018 Р Бања Лука 

900 ВУКОВИЋ АЊА Ж 1993 2011  2017 Р Брчко 

1046 ЛЕЧИЋ РАСТКО М 1998 2013  2016 Р Љубиње  

1388 ГАВРИЋ БОРИС М 2001 2017 2019 Р Модрича 

1345 ГВОЗДЕН АЊА Ж 2001 2017 2019 Р Градишка 

1346 ЈАРИЋ МИЛИЦА Ж 2001 2017 2019 Р Градишка 

 
Комисија: 

1.     Предраг Антуновић, предсједник 
2.     Небојша Карадеглија, 
3.     Предраг Пецикоза. 

 
Замјенски члан: Милан Николић. 
 
У склопу полагања за виша судијска звања биће организовано и полагање за одбојкашког судију у 
Котор Вароши и Рудом, а све у циљу смањења трошкова комисије. 
 



 
 

 Ад.11. Уводне напомене поднио је Н. Козић. У дискусији учествовали Н.Козић, М.Нинић, 
Д.Видовћ, Г.Дувњак, Д.Гутаљ, Р.Грујић и С.Антуновић. 
Осим судија на А, Б и листи ПЛ, основ УОС ОСРС је Ц листа. Крај јануара и уплата чланарина је 
право вријеме да се направи пресјек и да се види какво је стање појединачно у свим одборима. 
Секретар УОС ОСРС је направио списак свих чланова на Ц листи за 2022.годину, те тренутно имамо 
263 судија са уплаћеном чланарином.  
Судијски одбори који добро функционишу с обзиром на бројност и број клубова које покривају су 
СО Бања Лука, СО Бијељина, СО Билећа, СО Гацко, СО Градишка, СО Добој, СО Источно Сарајево, 
СО Лопаре и Угљевик, СО Љубиње, СО Мркоњић Град и Шипово, СО Модрича, СО Пале, СО 
Приједор, СО Рогатица, СО Рудо, СО Соколац и Хан Пијесак, СО Требиње, СО Фоча и Калиновик, 
СО Чајниче. 
 
Судијски одбори чију бројност судија на Ц листи треба издвојити и похвалити су СО Гацко ( 28 ), СО  
Пале ( 23 ) и СО Бијељина ( 18 ). 
Постоји и дио судијских одбора који функционишу са одређеним потешкоћама а то су:  
 

- СО Брчко константно делегирање судија са виших листа за записничара и линијске 
судије. С обзиром на бројност клубова у Брчком неопходно је што прије повећати број 
судија на Ц листи.  

- СО Братунац треба повећати бројност на Ц листи јер клуб тежи ка Првој лиги и када 
дође до тога судијски одбор неће моћи адекватно одговорити ако остане на овом нивоу. 
Обавеза Р. Грујића је до помогне предсједнику СО Братунац у организовању полагања.  

- СО Вишеград повећати бројност чланства, дугогодишњи проблем. 
- СО Дервента има проблем са бројношћу, тренутно само један активни судија који се 

налази на Ц листи и уједно је и предсједник судијског одбора – Јована Тутњевић. Уз 
помоћ бившег в.д. предсједнико СО Дервента, Предрага Пецикозе, што прије повећати 
бројност. 

- СО Зворник велики број судија са Ц листе су активни играчи  и када се утакмице 
дуплог програма клуба ОК „Дрина„ раздвоје постоји проблем са бројношћу судија. 

- СО Лакташи само један активан судија. Што прије поправити бројност.  Предсједник 
СО нема подршку клуба у проналажењу кандидата за полагање. 

- СО Обудовац и Пелагићево примјећено да се врло често делегирају судије које нису из 
Обудовца, што прије повећати бројност да се превазиђе овај проблем.  

- СО Прњавор повећати чланство.  
 

Ад.12. Уводне напомене поднијела Г.Дувњак.  
У документу Упутство о раду регионалних судијских одбора УОС ОСРС мијења се  члан 3. 

став 4. који сада гласи : „ Мјесечно сачињава и подноси извјештај предсједништву путем званичне е-
маил адресе секретара uos.sekretar@gmail.com у периоду од септембара до  маја и   једном до краја 
прве половине августа за тромјесечје јун – јул – август.“ 

Поред наведеног брише се у потпуности члан 6. наведеног документа. 
 
Скреће се пажња предсједницима РСО да искористе право које је датом чланом 10., који 

гласи: „Предсједник РСО задржава право да приликом предлагања судија за „А“ или „Б“ листу 
судија, од Предсједништва УОС ОСРС затражи да се судија који припада његовом/њеном РСО 
избаци са листе (иако то пласманом на Ранг листи судија није заслужио) уз аргументоване разлоге, 
како би мјесто тог судије замијенио својим приједлогом.“. 
 

Ад.13. Уводне напомене поднио је Н. Козић. 
На основу сугестије ОСРС потребно је да се ускладе и прилагоде сва акта УОС ОСРС новом 

Статуту ОСРС у наредном периоду.  
Такође, став УОС ОСРС је да се упути Захтјев за помјерање старосне границе за улазак на 

Премијер лигу БиХ на 40 година. Удружење има веома велики број квалитетних судија који су 



 
 

тренутно на граници за улазак на Премије лигу БиХ те да би им са помјерањем границе,  пружили 
шансу и мотив да напредују и самим тим  их задржали у Удружењу. 

 
Сједница је завршила са радом у 17.22 часова. Нова сједница није заказана. 
 
 

Извод сачинила 
Горица Дувњак, с.р. 

 


